

UKRAINE



STATE AVIATION ADMINISTRATION

TEL: +38 044 351 84 01
FAX: +38 044 351 92 92
TELEX: 131371 UKAIR
AFTN: UKKAYAYX

AIS OF UKRAINE

TEL: +38 044 351 69 52
FAX: +38 044 351 69 90
AFTN: UKKRYOYX
E-MAIL: ais@uksatse.aero
HTTP: www.aisukraine.net

STATE AVIATION ADMINISTRATION UKRAINIAN STATE AIR TRAFFIC SERVICES ENTERPRISE AERONAUTICAL INFORMATION SERVICE

P.o. box 186, Boryspil'-1, Kyiv region, 08301, Ukraine

AIC 09/16

Series A

01 DEC 2016

EFFECTIVE DATE 02 FEB 2017	ДАТА ВСТУПЛЕНИЯ В СИЛУ 02 ФЕВРАЛЯ 2017
INFORMATION REGARDING THE PROVISION OF AIS OF UKRAINE PUBLICATIONS IN 2017	ИНФОРМАЦИЯ ПО ПРЕДОСТАВЛЕНИЮ ПУБЛИКАЦИЙ САИ УКРАИНЫ НА 2017 Г.
<p>The Integrated Aeronautical Information Package of Ukraine will be available in electronic format on English and Ukrainian languages starting with 02 FEB 2017.</p> <p>In 2016, the users of AIS of Ukraine publications will receive the last AMDT 01/16 in paper format with the publication date of 09 DEC 2016.</p> <p>On the users request the AIP of Ukraine SUPs, AICs and a List of valid NOTAMs will be distributed via E-Mail, in accordance with a distribution list of AIS of Ukraine for the year 2017</p>	<p>Объединённый пакет аэронавигационной информации Украины будет предоставляться в электронном формате на английском и украинском языках, начиная с 02 февраля 2017 г.</p> <p>В 2016 г. пользователи публикаций САИ Украины получают последнюю поправку AMDT 01/16 в бумажном виде с датой публикации 09 декабря 2016 г.</p> <p>По запросу пользователей дополнения к AIP Украины, циркуляры аэронавигационной информации и перечень действующих NOTAM будут распространяться по электронной почте, в соответствии с перечнем рассылки САИ Украины на 2017 год.</p>